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Post Until 
30/9/2023 

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries,  

please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). 

 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 

 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。 
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To: All Members 

致: 各會員 

 

 

 

 

Re: Updates on Clubhouse Facility  

有關: 會所設施更新 

 

 To enhance members’ enjoyment and boost facility usage, the Meditiation Room of Club Bay Wing 

had been converted into STEAM Room. This new facility will be opened for interest classes or 

private rental* starting 1 September 2023 (Friday): 

為提升會員享受及增加設施使用量，灣畔會所的冥想室已改裝為 STEAM活動室。此

設施將由 2023年 9月 1日(星期五)起開放予興趣班或會員預約使用*： 

 

Location位置 Previous Meditation Room of Club Bay Wing    

灣畔會所前冥想室   

Fees 費用 HK$100/ Per hour 每小時 

Open for Booking 

開放予住戶預約 

8:00am, 1 September 2023 (Friday) 

由 2023年 9月 1日(星期五) 早上 8時正 

Booking Method 

預約方法 

In-person at Receptions of Club Bay Wing or Club Peak Wing 

親臨灣畔或朗峰會所接待處預約  

 

 
 

For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 / 2989 6500.  

如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 與我們聯絡。  

 
*Members are required to comply with the Clubhouse Rules & Regulations when renting facilities. 

  會員預約使用設施時須遵守有關會所守則 

Ref no. 
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